
665235

[07-04-2020 13:54:34] 5.1.2e Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[07-04-2020 13:54:34] Hoi ik kreeg jouw contactgegevens van[JEREZdoor. Wij

(VNO-NCW) en FME schakelen dagelijks met jouw LCH-mensen. Petje af voor de voortvarendheid waarmee LCH is

opgezet, maar ook paar signalen vanuit onze kant. Vind je het goed als we morgen ge3-en bellen (of wie beheert

jouw agenda?). Hartelijke groet, VNO-NCW PS ik appje zo de gegevens van mijn FME-collega

[07-04-2020 13:54:53] Visitekaartje weggelaten

[07-04-2020 14:00:01] IEEE IEEEdat is goed. Schikt morgen tussen 1300 en 1400 uur? EXER
[07-04-2020 14:02:22] EEE: Prima tot morgen 1300!

[19-04-2020 13:03:06] : HaBEY net met [IEEE gesproken en hun plan

ingezien. Vanuit ons perspectief lijkt alles dat (samen met reguliere groothandels en LCH) meer spulletjes richting
NL krijgt no-regretbeleid. Wat is jouw appreciatie en wat zou je ons adviseren? Hartelijke groet, JJEEEEIIPS ik

heb mij ook bijEEgemeld
[19-04-2020 Ln

YT
een langer verhaal bij. Zal kijken of ik eind dag kan bellen.

[19-04-2020 13:26:39] Vermoedde al zoiets... Ps Kan ook morgenochtend liefst tussen 830

en 11.00 of om 12.00. Fijne zondag!

[19-04-2020 13:31:29] Oké. We bellen morgenochtend. JB
[20-04-2020 09:09:52] Goedemorgen! Hoe laat schikt jou?

[20-04-2020 09:24:28] ERIE Be! je zo. EEE
[20-04-2020 10:13:32] [IEEE Kleine nabrander, hebjij de 06 van [ESESDankje J
[20-04-2020 10:16:49] Visitekaartje weggelaten

[23-04-2020=<HalEEEA, had de jeugdige net aan de lijn. Hij vertelde dat hij

met jullie nu overeenstemming heeft over leveringEE «optft”
[23-04-2020 15:15:28] Dat klopt. Hij maakt nu deel uit van de LCH-familie &

[23-04-2020 15:15:43] ES

[24-04-2020 16:33:47] Hoi EY, ik zou je graag een prudente kwestie voorleggen, wanneer

schikt het als ik bel? JRE

[18-05-2020 15:15:59] Ha ERE var{JEgEEgbegrijp ik dat Martin van Rijn niet op de hoogte
was van onze voorstellen incl enige codrdinatie. Ik heb hem daarom zaterdag onze slides gemaild. Is er al witte

rook of voortschrijdend inzicht bij VWS cq EZK (EZK leunt overigens zwaar op VWS)? Hartelijke groet ERE
19-05-202020:25:05]| IEE Hoi is er bij jouw politieke baas nog behoefte aan enige

codrdinatie? Verder: ik kreeg van VWS een bijgestelde factsheet waarin alle types chirurgisch met CE keurmerk

(inclusief type 1) tot medisch is verklaard. Dat is wel duidelijk, maar zal een deel van onze achterban niet blij mee

zijn. Hartelijke groe

[19-05-2020 21:14:18] Nog niet verder met hem besproken. Maar ik beschouw mijn eerdere

afspraak met hem als ruimte om dat te doen. EES
[19-05-2020 21:14:54] En ik snap dat de ruime medische definitie niet blij maakt.

[19-05-2020 21:19:15 Dank je, ik weet datjij van goede wil bent! onze[ffEkreeg een raar

telefoontje vanmiddag van Martin, hij zou hebben gezegd dat volgens [CER wi er een zooitje van hebben

gemaakt [JERE ontkent dat in alle toonaarden. Ik heb het gevoel dat onze hulp bij EZK en VWS niet als zodanig
wordt ervaren (en genoeq dingen te doen hier).

[19-05-2020 22.3005 REN: Zal wel niet helpen voor jouw gevoel, maar bij de overheid doen we ook veel

dingen die niet altijd gewaardeerd worden ©)

[19-05-2020 22:31EEVoor de goede orde, ik waardeer het wel watjij doet
[19-05-2020 22:31:54] Dank je, dat is een morele opkikker die zeer wordt gewaardeerd

[25-05-2020 15:29:45] Ps Nabrander: mocht voor Martin jouw voorstel akkoord zijn, dan zou

onze voorkeur zijn om dat direct te communiceren naar onze achterban (veel retailers staan nu in de wachtstand)

ipv te wachten op het overleg dat we gaan inplannen. Ik zou er zelf ook aan toevoegen: afspraak met de retailers

is dat -mocht dat ooit weer nodig zijn- zij hun ladingen doorzetten naar de zorg.

[26-05-2020 18:21:46] Minister gesproken. Hij snapt mijn voorstel. Maar is nog niet

helemaal zover. Heb aangedrongen op snel gesprek met jullie. Wil hij doen. Denk dat het in een gesprek wel

mogelijk zal zijn om conclusies te trekken. Gezegd dat jullie dat gesprek hebben aangevraagd. Klopt dat? ERE
[26-05-2020 18:26:12] Hales veel dank, waar zit de aarzeling of barriére? Zal
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morgenochtend ons secretariaat checken, want zag de afspraak nog niet in de agenda'’s. Fijne avond!

[26-05-2020 21:53:53 Ja check het. We bellen morgen nog even over de inhoud. JE
[27-05-2020 16:24:57] Afspraak staat gepland voor morgen 1700, top! Heb jou en onze[fi
net een voorstel gemaild voor de gezamenlijke agenda.

[27-05-2020 17:33:04] : Kijk er zo naar. kh Voorstel is dat ik die dan ook deel met minister?!

[28-05-2020 17:06:08] We krijgen melding dat vergadering nog niet begonnen is, klopt dat

[28-05-2020 17:09:30] We wachten tot jullie zover zijn

[28-05-2020 17:21:39 Klopt. Wij stappen net in allemaal in de auto vanuit Leusden. Bedoeling is

dat we zo de call doen
JE

[29-05-2020 16:55:15] Ha wij gaan bij onze achterban een kort vragenlijstje uitzetten

om consumentenvraag (verkoopcijfers) en aanbod in bed te brengen, we verwachten dan eind volgende week de

resultaten in een groepscall (met jou erhij) te bespreken. Eens om zo te doen cq heb jij nog specifieke wensen? Ps

wie doet jouw agenda?

[29-05-2020 rszo

EEE223
rioEER22BE! door-appen. FEES

[29-05-2020 17:52:35] : Visitekaartje weggelaten

[29-05-2020 17:53:13] Dank en fijn weekend! 5

[05-06-2020 10:31:30] Kom je ook in de call

[15-06-2020 11:25:11] Ha REI de Etos kreeg een bezoekje van een overijverige

NVWA-inspecteur. Ik mail zo naarje door. Is er bij jouw bewindspersoon al witte rook over een aangepaste

definitie van niet-medische mondkapjes? Hartelijke groet,

Buiten reikwijdte



665235

Buiten reikwijdte


